



ALS AILIN LARS GEKÜSST HAT

DA AILIN KYSSSET LARS / WHEN AILIN KISSED LARS

Ailin und Lars lieben sich. Im Kindergarten hat Ailin Lars zum ersten Mal geküsst und nach dem Lego-Bauen waren sie sich einig: Sie sind ein Paar. Jeden Tag sehen sich die beiden, sie spielen zusammen, knuddeln und küssen sich. Lars würde lieber sterben, als ohne Ailin zu leben. Doch mit dem Zusammensein ist es bald nicht mehr so einfach, denn er ist ein Jahr älter und kommt in die Schule.

Ailin and Lars love each other. After that first kiss among the kindergarten Lego, neither was in any doubt they were a couple. They saw each other every day, played with each other, cuddled and kissed, and Lars would rather die than live without his Ailin. But spending time together will soon become difficult, because Lars is a year older, and before long he'll be starting school.

Benjamin Ree ist freier Journalist und Dokumentarfilmer. Er arbeitet unter anderem für das norwegische Internetfernsehen VGTV, Reuters TV, die BBC und CNN. Sein Dokumentarfilm „Der Traum vom Steinadler“ lief bei den NFL 2013.

Benjamin Ree is a free-lance journalist and documentary filmmaker. He contributes to the Norwegian internet television site VGTV, Reuters TV, the BBC and CNN. His documentary "Dreaming of the Golden Eagle" was shown at the 2013 NFL.

Deutsche Premiere

So 2.11.
10:45h
CS1

Norwegen 2014, 12 Min., dt. eingespr., empfohlen ab 5

R: Benjamin Ree K: Benjamin Ree P: Ola Stenberg, Linn Aronsen, VGTV AS

AMAZONE

AMASONE / AMAZON

Am Flughafen wird Ada von ihrem Vater vergessen. Allein muss die Elfjährige im Haus der Nachbarn warten. Dort trifft sie auf die gleichaltrige Julia, die überhaupt keine Lust hat, mit einem fremden Mädchen zu spielen. Misstrauisch nähern sich die beiden einander an, sie messen ihre Kräfte und beginnen, die Umgebung zu erkunden. In der rauen Natur der Lofoten beginnt eine Freundschaft.

Ada's father forgets her at the airport. The eleven-year-old ends up waiting for him alone at her neighbour's house, where she meets Julia. But even though the two girls are the same age, Julia isn't interested in playing with someone she doesn't know. Wary of one another at first, they begin to explore the area together. In the rugged landscape of Lofoten, a friendship blossoms.

Marianne O. Ulrichsen studierte an der National Film and Television School in England und war seit 1992 an mehreren Filmproduktionen beteiligt. Ihre eigenen Kurzfilme sind mehrfach ausgezeichnet worden.

Marianne O. Ulrichsen studied in England at the National Film and Television School and has been involved in many film productions since 1992. She has received multiple awards for her short films.

Deutsche Premiere

Sa 1.11.
11:15h
CS2

Norwegen 2014, 12 Min., dt. eingespr., empfohlen ab 8

R: Marianne O. Ulrichsen B: Marianne O. Ulrichsen, Eva Keuris K: Annika Summerson D: K. Braut-Solheim, M. Wasseng-Isaksen, H. A. Edelsteen, M. Lien P: Ragna Nordhus Midtgard, Maria Ekerhovd, Mer Film AS F: Norwegian Film Institute